

## 使用條款

### 版權聲明

以下使用條款均適用於所有香港青年動力協會網站，包括贊助網站，或其他透過第三方供應商管理或由第三方主理的網站（以下簡稱「網站」）。本網站內資料（包括文字、相片、平面設計、錄音及影片及其他）的一切版權，皆屬本會所有。使用任何資料前，請先細閱使用條款。如繼續使用本網站，即表示同意接受並遵守下列條款，以及[香港青年動力協會私隱政策聲明](#)。

### 使用細則

網站僅供個人及非商業用途使用。除非事先取得香港青年動力協會的書面同意，否則不得修改、下載、複印或傳送任何資料，或複製、轉載網站資料作非個人用途。如獲授權使用，使用者必須註明有關資料乃由本會提供。如欲查詢個人及非商業用途以外的使用須知，請預先與[我們聯絡](#)。

如欲使用本網站的「教學資源」作教育用途，請參閱[「教學資源使用條款」](#)。

### 標誌使用須知

除非事先取得香港青年動力協會的書面同意，否則不得下載、複印、傳送、出版、複製或使用香港青年動力協會標誌，作任何用途。

### 圖片、錄像及文字內容使用須知

我們鼓勵大家分享本網站的資料（包括圖片、影片及文字），用作自我學習及教導他人、推廣香港青年動力協會工作，或為本會籌款。請遵守以下使用守則：

- 本網站的資料不得用作商業用途。如欲使用有關資料作商業用途，或透過業務或其他商業活動為本會籌款，請預先與我們聯絡（電話：(852) 3690 2608）。
- 不得以任何方式修改資料內容，並須於有關資料註明本會為版權持有者，格式如下：  
**香港青年動力協會[年份]。版權所有。未經允許，不得轉載。**  
來源：[www.yip.org.hk](http://www.yip.org.hk)
- 不得使用本網站資料為他人或其他機構進行籌款。

在任何情況下，我們均保留禁止使用本網站資料的一切權利，並且擁有最終決定權。

### 個人資料私隱聲明

青年為我們主要的服務對象。為尊重及保護青年的私隱，本網站不一定使用相關青年的相片及名字。有關其他詳情，請參閱香港青年動力協會私隱政策聲明。

## 保護青年及社交媒體指引

### 引言

社交媒體為香港青年動力協會開展了一個平台，與我們的捐助者、支持者，和對本機構有興趣的團體或個人，分享資訊，彼此交流，保持緊密聯繫。

由於社交媒體屬開放平台，香港青年動力協會特別訂下相關指引，以保障所有使用者的權益，包括本機構的捐助者、支持者及員工。

### 尊重

我們希望所有使用者本著彼此尊重的精神，讓每一位朋友都能夠在平台上互相交流，分享不同觀點。

我們會盡快解答你的查詢，盡量回應你的留言，惟牽涉海外伙伴之問題回答需時，懇請耐心等待。

### 意見之擁有權

在本平台上，只有香港青年動力協會網頁管理者的意見，能夠代表本機構的立場。

我們重視所有參與者的寶貴意見，然而仍保留刪除下列內容的權利：

- 內容與本平台目的無關
- 涉及淫褻、不雅、無禮或負面的內容
- 對任何個人或機構造成騷擾或恐嚇的內容
- 同一發言者不斷離題或重複的言論
- 任何廣告及推銷信息
- 任何鼓勵非法活動的言論
- 影響個人安全及私隱的機密內容
- 敏感內容（在某些國家，這些內容有機會影響本機構工作人員的安全和項目的果效）
- 違反知識產權的內容

香港青年動力協會恕不會對任何第三方使用者的上載內容負上任何責任。

### 聯絡我們

如對香港青年動力協會及社交媒體指引有任何疑問，請電郵至：[info@yp.org.hk](mailto:info@yp.org.hk)，標題請註明：「**社交媒體指引**」。

## 免責聲明

本網站提供的信息只供一般參考之用。香港青年動力協會已盡合理努力以確保本網站提供的信息準確無誤，然而不保證毫無錯誤或遺漏。如因使用或依賴本網站提供的信息而造成直接或間接損失，香港青年動力協會將不會承擔任何責任。

本會已採取合理措施，以防止黑客或破壞性病毒等攻擊網站。然而，香港青年動力協會並不保證網站或其任何內容不受黑客或病毒等攻擊。使用或瀏覽本網站時，使用者必須自行承擔風險。如因黑客或病毒等攻擊而引致直接或間接損失，香港青年動力協會將不會承擔任何責任。

香港青年動力協會當盡力維持本網站正常運作，並糾正可能引致延誤、錯誤、遺失傳送信息、中斷及短暫無法使用網站狀況的問題，然而並不保證使用本網站時不受干擾。如因使用或無法使用本網站而造成直接或間接損失，香港青年動力協會將不會承擔任何責任。

網站可連結至其他第三方網站，以方便網站使用者瀏覽。對於有關第三方網站的準確性、完整性或可用性，香港青年動力協會將不會就此承擔任何責任或後果。本網站與任何網站連結，並不代表香港青年動力協會支持及推薦該等網站或該等網站所提供的服務、產品、廣告或其他資料。

（本頁於 2019 年 12 月更新，並於該日生效。）

## Terms of Use

### Copyrights

These Terms of Use are applicable to all Hong Kong Youth Power Association Websites, whether a sponsored site or a site managed through a third-party vendor or hosted by a third party (referred to hereafter as the "Website"). We reserve all copyright on the materials on this Website, including but not limited to text, photographs, graphic design, audio and video. Please read the terms of use before using any material. By continuing to use this Website, you agree to accept and abide by these terms and the Hong Kong Youth Power Association Privacy Policy Statement.

### Conditions of Use

The website is intended for personal, non-commercial use only. Any use other than for personal purpose including but not limited to altering, downloading, copying or transmitting any material, reproducing or reposting it should obtain prior written permission from Hong Kong Youth Power Association. If such permission is granted, the source should be acknowledged appropriately. For enquiry on usage for purposes other than personal and non-commercial, please contact us in advance.

For the use of "Educational Resources" on this Website for educational purpose, please refer to the "Terms of Use of Educational Resources".

### Use of Logos

Hong Kong Youth Power Association's logo must not be downloaded, copied, transmitted, published, reproduced or used for any purpose without the prior written permission of Hong Kong Youth Power Association.

### Use of Images, Videos and Text

We encourage you to share the materials (images, videos and text) on this Website to educate yourself and others, to promote Hong Kong Youth Power Association's work or to fundraise for us. There are some limits:

- The materials are not intended for commercial purposes. If you want to use the materials for commercial purposes or to fundraise for us through your business or other commercial activity, please contact us (contact number: (852) 3690 2608) in advance.
- You need to make sure that you do not modify the material in any way and that you acknowledge us as the owner as follows:

**Copyright** Hong Kong Youth Power Association [year]. **All rights reserved.**

**Used by permission.**

Source : [www.yip.org.hk](http://www.yip.org.hk)

- You will not use our materials to fundraise for anybody else.
- We reserve all rights to restrain the use of our materials at any time at our complete discretion.

## Personal Data Privacy

You are advised that, in order to respect the privacy of the children with whom we work, the photographs and names used on this Website are not necessarily those of the actual children concerned.

For other details, please refer to the Hong Kong Youth Power Association Privacy Policy Statement.

## Youth Protection and Social Media Guidelines

### Introduction

Social media platforms offer an opportunity to Hong Kong Youth Power Association to communicate with our supporters and other groups/individuals who share an interest in our organization in general.

As most social media platforms are as such an open medium and we cannot monitor comments as they occur, Hong Kong Youth Power Association has set a number of rules that we believe will benefit all users of our social media pages including supporters and staff.

### Respect

We ask all users to engage in conversation/forum in a respectful manner, so that everyone can enjoy sharing their views on the platform.

We endeavour to answer your questions as soon as possible and reply comments where applicable. However, situations like communicating with our overseas partners may take us longer time to respond to you.

### Ownership of Comments

Only comments made by Hong Kong Youth Power Association administrator of this platform reflect the views of Hong Kong Youth Power Association.

We value all comments from supporters, but reserve the right to remove posts that are:

- Irrelevant to the objective of our page.
- Obscene, profane, disrespectful or hateful in nature.
- Considered harassment or threat to any individual or organization.
- Successively off-topic or repeated comments by a single supporter.
- Repetitive solicitations or advertisements.
- Comments that encourage illegal activities.
- Confidential, compromising of personal security and privacy.
- Sensitive content (in certain countries such posting could post a threat to the safety of our staff and the effectiveness of our programmers).
- In breach of intellectual property rights.
- Hong Kong Youth Power Association is not responsible or liable for any content posted or uploaded on this social media platform or other parties' platforms by a third-party user.

### Contact

If you have any queries about Hong Kong Youth Power Association and the social media guidelines, please feel free to email us [info@yp.org.hk](mailto:info@yp.org.hk) by stating Social Media Guidelines in the subject line.

## Disclaimers

The information provided on this Website is intended for general reference only. While reasonable endeavors have been made to ensure the accuracy of the information provided on this Website, Hong Kong Youth Power Association does not give warranty that the information is free from error or omission. Hong Kong Youth Power Association does not assume any liability for direct or indirect loss resulting from the use of or reliance on the information here provided.

Reasonable measures have been taken to prevent the introduction of destructive materials (e.g. viruses) to the Website. Hong Kong Youth Power Association however does not give warranty that the Website or any part of the content is free from such destructive materials. Any use or browsing of this Website is at your own discretion and risk. Hong Kong Youth Power Association does not assume any liability for direct or indirect damages caused by such destructive features.

Hong Kong Youth Power Association does not give warranty for use of this Website without interruption although reasonable effort will be made to maintain this Website and rectify problems that may cause possible delay, errors, loss of transmitted information, interruption and temporary unavailability. Hong Kong Youth Power Association does not assume any liability for direct or indirect loss resulting from the use of or inability to use this Website.

The Website may contain links to other third-party websites for visitors' convenience. Hong Kong Youth Power Association does not assume any responsibility or liability in respect of the accuracy, completeness or availability of such other websites. Links to other websites or any websites linked to this Website do not constitute an endorsement and recommendation by Hong Kong Youth Power Association of such websites or the services, products, advertising or other materials provided on those websites.

(This page was last updated in December 2019.)